





ASE STUDY

CATHAY PACIFIC Compact Passport Holder – Sage Green

國泰航空 輕巧護照套 - 灰綠色 コンパクト パスポート ホルダー - セージグリーン

This handy passport holder* is the perfect travel companion. Its cover is beautifully finished with design details that are inspired by the runway markings at Hong Kong International Airport. Open it and you'll find pockets for keeping your travel documents within easy reach. The holder fits the standard passport size, and comes in a reusable pouch. (Size: 10 x 14cm) *Colour of the actual product may differ slightly from image.

此便攜實用的護照套*·是你環遊世界的最佳旅伴。封面封底以香港國際機場的 跑道標線為設計靈感·細節之處盡顯精緻。護照套適合於一般的護照尺寸·內部設有口袋 夾層·方便存放及隨時取出旅遊證件·另外還附有一個保護袋。(尺寸:10 x 14厘米)

*產品照片的顏色或與實物有輕微差異。

> нкѕ 120 **uss** 16





CATHAY PACIFIC

B777-300ER Aircraft Model (1:500) 國泰航空 波音B777-300ER客機模型 (1:500) ボーイング 777-300ER型機 (1:500)

Our current livery launched on 1 November 2015 on a Boeing 777-300ER - then the world's largest long-range, twin-engine aircraft. Its unique combination of superior range, outstanding fuel efficiency and passenger comfort makes the B777-300ER a valuable addition to our fleet, and your aircraft model collection.

2015年11月1日·我們的波音777-300ER客機以全新外貌首次亮相。 作為當年全球最龐大的雙引擎長程飛機,B777-300ER集超長程 飛行能力、出色燃油效益及舒適乘機體驗於一身,在我們的機隊中 擔當重要角色,亦是最值得收藏的飛機模型型號之一。

нкѕ 310 **uss** 40







CATHAY PACIFIC

Year of the Rat Soft Toy 國泰航空 鴻運老鼠生肖毛公仔 「子年」干支ぬいぐるみ

Say hello to the 2020 Chinese New Year zodiac animal. This plush Year of the Rat soft toy is the latest addition to our Chinese Zodiac collection, and is designed for cuddles and hugs - whether as a gift to commemorate a baby's birth, or as your own treasured friend.

2020年度的生肖毛公仔正式與大家見面,陪你度過 歡樂新一年。今年的主角是聰明可愛的鴻運老鼠,質料 柔軟舒適,隨時給你窩心的擁抱,適合送給初生寶寶作為 禮物,或作為你的全新旅伴。

нк\$ 100 **USS** 13

Please visit the Asia Miles Lifestyle Awards website for more exciting Cathay Pacific collection products and for everything you need for a more rewarding life.

